
 

 

                      

Z Á P I S 
 

z 1. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie  

konané dne 18. 01. 2023 
  

 

 

Dne 18. 01. 2023 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené 

Radou města Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, 5. patro 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:30 hodin a skončeno v 16:50 hodin 

Přítomni:  Mgr. Bc. Hana Žáková, Daniela Bouzová, Mgr. Radka Hodačová, 

  Mgr. Vladimír Hůrka, Mgr. Miroslav Peer, Helena Pourová,  

  MUDr. Jan Valeš   

Omluveni:  /   

Neomluveni:  / 

Hosté:  Martin Dušek – náměstek primátorky 

  Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí OKŠT 

   

    

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Představení členů komise a OKŠT MMKV 

3. Jednací řád komisí rady města – seznámení 

4. Zásady pro poskytování dotací – seznámení  

5. Různé, diskuze 

  

 

Jednání zahájila a řídila předsedkyně komise Mgr. Bc. Hana Žáková.  

 

 

1.  Schválení programu jednání   

 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 
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2.  Představení členů komise a OKŠT MMKV 

 

Proběhlo představení předsedkyně komise Mgr. Bc. Hany Žákové, jednotlivých členů komise, 

dále náměstka primátorky Martina Duška, vedoucího odboru kultury, školství a tělovýchovy  

Ing. Bc. Františka Škaryda a tajemnice komise Heleny Volkové. 

 

 

3.  Jednací řád komisí rady města – seznámení 

 

Všem členům komise byl zaslán k prostudování „Jednací řád komisí Rady města Karlovy Vary“.  

 

S ohledem na skutečnost, že komise se podílí na procesu rozdělování dotačních finančních 

prostředků, upozornil vedoucí odboru Ing. Bc. František Škaryd členy komise na povinnost 

vyplývající z Jednacího řádu komisí Rady města Karlovy Vary a to, že člen komise, u něhož 

skutečnosti nasvědčují tomu, že se zřetelem k výsledku projednání věci by mu mohla vzniknout 

osobní výhoda nebo újma anebo má-li na věci jiný osobní zájem, je povinen oznámit svůj 

poměr k projednávané věci před zahájením projednávání předmětného bodu jednání 

předsedajícímu komise. Tato skutečnost (možný střet zájmů) bude zaznamenána v zápise 

z jednání komise (viz ustanovení čl. 6 odst. 1 jednacího řádu).  

 

Členové komise byli rovněž upozorněni na řádné omlouvání své neúčasti na jednání komise. 

 

  

4.  Zásady pro poskytování dotací – seznámení 

  

Všem členům komise byly zaslány k prostudování „Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu 

Statutárního města Karlovy Vary“.  

 

Přehledy schválených dotací od roku 2011 jsou zveřejněny na webových stránkách magistrátu 

města www.mmkv.cz → Magistrát → Dotace → Přehled schválených dotací.  

 

 

5.  Různé, diskuze  

 

 Mgr. Vladimír Hůrka vznesl dotaz, zda se v souvislosti s výrazným nárůstem cen 

energií do budoucna počítá s instalací solárních panelů na budovy škol a školských 

zařízení. Tuto problematiku následně všem členům komise obsáhle vysvětlil náměstek 

primátorky Martin Dušek. Zastupitelstvo města na jednání v měsíci červnu 2022 

vyčlenilo finanční prostředky na pilotní projekt „Zpracování studie energetické 

koncepce a analýzy pro posouzení energetického systému KV Areny pro doplnění o 

fotovoltaiku či solární panely“. Vzhledem k tomu, že realizace je poměrně finančně 

náročná, je tato problematika v oblasti školských objektů ve fázi příprav a typování 

vhodných prostor.   

 Náměstek primátorky Martin Dušek dále informoval členy komise, že pro letošní rok 

je v rozpočtu města vytvořena rezerva na pokrytí zvýšených nákladů na energie a 

vytápění školských objektů ve vlastnictví města. Rovněž poskytl informaci, že u 

dodavatele tepla Karlovarské teplárenské byla pro všechny odběratele zasmluvněna 

velmi příznivá cena. 

 

http://www.mmkv.cz/
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 Mgr. Bc. Hana Žáková informovala členy komise o vzniklém sporu mezi 

Karlovarským krajem a Statutárním městem Karlovy Vary v souvislosti s rozhodnutím 

kraje jako zřizovatele uzavřít plavecký bazén při Domově mládeže a školní jídelně 

Karlovy Vary, příspěvková organizace, z důvodu ztrátovosti jeho provozu k datu     

30. 06. 2023. Mezi členy komise se o této problematice následně obsáhle diskutovalo. 

Členka komise Mgr. Radka Hodačová v závěru diskuse navrhla, že požádá hejtmana 

Ing. Petra Kulhánka o vyjádření k rozhodnutí kraje o uzavření tohoto bazénu. 

 

 

 

Termín příštího jednání komise byl stanoven na den 15. 02. 2023 od 15:00 hodin 

v zasedací místnosti Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21, 3. patro. 

 

 

Dne: 19. 01. 2023 

 

Zapsala: Helena Volková, tajemnice komise   _____________________ 

              

         _____________________ 

              Mgr. Bc. Hana Žáková 

                 předsedkyně komise 


